
Protokół  V SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 29 stycznia 2019r. 

Przewodnicząca Rady wygłasza sentencję: 
Otwieram V Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  29 stycznia 2019 r. 

Wita  radnych, Panią Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych Powiatu, naczelników Wydziałów i kierowników Referatów Starostwa 

Powiatowego. 

Wita zgromadzoną publiczność, przedstawicieli prasy , radia i telewizji. Uczczono minutą 

ciszy pamięć  zmarłego Prezydenta Gdańska Pana Pawła Adamowicza. 

Wskazuje osobę do sporządzenia protokołu. Stan radnych na sesji 12. 

Informuje, że obrady odbędą  się  wg  przesłanego   porządku obrad,  który odczytała.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad ? 

Przegłosowano porządek obrad  . 

 „za” 12 głosów 

Przewodnicząca  stwierdza,  że porządek obrad został przyjęty. 

Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

Protokół był wyłożony w pokoju 30. Protokół został także  wysłany radnym   drogą 

elektroniczną. Czy są uwagi do protokołu. Nie było. 

Głosowano przyjęcie protokołu. 

 „za” 12 głosów. 

Przybył na sesję radny Dominki Szewc. Stan radnych 13. 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja – przedstawia Sekretarz Powiatu ( stanowi załącznik do protokołu) 

p.5.  Sprawozdanie z zakresu działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2018 r 

przedstawił Sekretarz Kazimierz Błasiak (załącznik otrzymali wszyscy radni). Brak uwag 

do sprawozdania. 

p.6 Interpelacje radnych 

Czy są inne interpelacje lub  zapytania? Nie ma. 

p.7. Informacje  z  o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego przedstawił Sekretarz Kazimierz Błasiak (załącznik 

otrzymali wszyscy radni). Brak uwag  do informacji. 

 

 



 

p.8. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

a)  w sprawie przyjęcia programu oddziaływań korekcyjno- edukacyjnych, 

skierowanego do osób stosujących przemoc w rodzinie, realizowanego przez PCPR w 

Tarnobrzegu na lata 2019-2020 

Projekt  uchwały przedstawia  Kierownik PCPR Pani Ewa Kędzierska.  Głos zabrał 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marian Grzegorzek. Projekt 

uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

13 głosów „za” 

 Punkt b) porządku obrad 

Podjęcie uchwały w sprawie udziału w naborach wniosków o dofinansowanie 

dotyczących projektów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego, 

Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój , w tym z Inicjatywy na rzecz 

zatrudnienia ludzi młodych na lata 2017-2020 oraz Regionalny Program Operacyjny 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020. 

Projekt  uchwały omawia Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Pani Bożena Jur.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marian 

Grzegorzek. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

12 głosów „za”, 1 głos „przeciw” 

c)  w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pt.  „Aktywizacja osób powyżej 29 r.ż. 

pozostających bez pracy w powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (V)”  

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy, 

Działanie 7.2 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy 

Projekt  uchwały omawia Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Pani  

Bożena Jur.  Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan 

Marian Grzegorzek. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  



Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

12 głosów „za”, 1 radny nie głosował 

d)  w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób młodych pozostających 

bez pracy w powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (IV)” współfinansowanego z 

Europejskiego Funduszu Społecznego Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój, Oś 

priorytetowa I Osoby młode na rynku pracy, Działanie 1.1 Wsparcie osób młodych 

pozostających bez pracy na regionalnym rynku pracy – projekty pozakonkursowe, Poddziałanie 

1.1.2 Wsparcie udzielane z Inicjatywy na rzecz zatrudnienia ludzi młodych. 

Projekt  uchwały omawia  Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Pani Bożena Jur.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marian 

Grzegorzek. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

13 głosów „za” 

e) zmiana uchwały w sprawie utworzenie Domu dla Dzieci i Młodzieży w Skopaniu 

Sekretarz Powiatu przedstawia projekt uchwały. Sprawa powraca w związku z drobnym 

uchybieniem formalnym z  funkcjonowaniem i powołaniem placówki ,tj  określenie typu 

placówki  „socjalizacyjnego” a także podziału  na :  Dom Dziecka i Dom dla Dzieci i 

Młodzieży. Chodzi o określenie typu placówki w regulaminie tak aby funkcjonowały  w 

ramach Centrum Opieki nad Dzieckiem 3 placówki:  Dom dla Dzieci, Dom Dziecka oraz 

Dom Dla Dzieci i Młodzieży.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marian 

Grzegorzek. Projekt uchwały został zaopiniowany i rekomendowany przez Komisję 

pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

13 głosów „za” 

f) scalenia i wymiany gruntów 

Sekretarz Powiatu przedstawia projekt uchwały który wynika z woli Zarządu, w skali Powiatu 

ma charakter zadania pionierskiego. Omawiając sprawę w tym zakresie jako wieloletniego 



zadania z zakresu przedsięwzięcia administracji rządowej. Zadanie to ma na celu scalenie 

gruntów na Woli Baranowskiej w Gminie Baranów Sandomierski na obszarze 1344 ha. 

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu również  Panu Markowi Mazurowi Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Baranów Sandomierski . Pan Burmistrz obszernie wyjaśnił sprawę scalenia 

 i wymiany gruntów.  Potwierdził, że samorząd Gminy  Baranów Sandomierski aktywnie 

włączy się w  realizację i koordynowanie tego zadania. Głos w tej sprawie zabrał radny 

Tadeusz Rękas z zapytaniem. Czy w kwestii scalenia były konsultacje społeczne, jakie 

rolnicy osiągną korzyści, co z drogami?. Burmistrz Miasta i Gminy Baranowa 

Sandomierskiego odpowiedział, że takie spotkania z mieszkańcami były, zbierano podpisy 

mieszkańców.  Dysponują już  ponad 50% kompletnymi wnioskami.  Zadanie będzie 

finansowane  i osiągnięte zostaną  korzyści z  środków EFRTW ( Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Terenów Wiejskich.   Jeśli chodzi o drogi wyjaśnił, że każda działka będzie miała 

dojazd.  Burmistrz prosił aby włączyć się w działanie scalenia.  Głos zabrał Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Marek Zięba. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.    

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

13 głosów „za” 

Sesję opuścił radny Marek Ożga. Stan radnych 12. 

g) określenia zadania dla Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego.   

Sekretarz Powiatu przedstawia projekt uchwały, który dotyczy realizacji wieloletniego 

postulatu społecznego mieszkańców części powiatu tarnobrzeskiego tj,  gminy Baranów 

Sandomierski. aby poprawić  stan byłej drogi  zakładowej przez „zwałkę” , która  stanowi 

dojazd z Dąbrowicy, Ślęzaków w kierunku strefy ekonomicznej, Tarnobrzega do drogi 

krajowej numer 9. Zarząd podejmie działania mające na celu przejęcie na mienie Powiatu 

 i zaliczenie tej drogi do kategorii dróg powiatowych zlokalizowanej według  określnych 

działek w  obrębie ewidencyjnym Baranów Sandomierskim a także na terenie gminy Nowa 

Dęba  obręb ewidencyjny Chmielów.  Radny Tadeusz Rękas prosił o  wyjaśnienie jeszcze raz 

sprawy uchwały w szerszym zakresie. Głos  w tej kwestii  zabrał Wicestarosta Powiatu 

Tarnobrzeskiego Pan Jacek Rożek celem dogłębnego wyjaśnienia projektu uchwały. Do głosu 

został zaproszony również Pana Marek Mazur Burmistrz Miasta i Gminy Baranów 

Sandomierski 



Głos zabrał Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan 

Marek Zięba. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

11 głosów- „za”, 1 głos- „wstrzymał się ” 

 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tarnobrzeskiego poinformowała o złożeniu w terminie 

przez wszystkich radnych  pierwszych oświadczeń majątkowych.  

 

W sprawach wolnych wniosków Przewodnicząca Rady udziela głosu:  

Jako pierwszy zabiera głos Pan Tadeusz Rękas.  Prosi o wydrukowanie spisu radnych celem 

łatwiejszego kontaktowania się w  ważnych sprawach.   

Zgłasza się z głosem - radny Dominik Szewc. Pyta o  pozyskanie środków finansowych z 

zewnątrz na Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Grębowie. Prosi aby pochylić się 

nad priorytetem w tej sprawie.  Odpowiada na pytanie Wicestarosta Jacek Rożek wyjaśnia ,że 

prowadzona była analiza nad środkami, skąd można je pozyskać. Omówiono kwestię kosztów 

budowy nowego internatu SOSZW w Grębowie. Kwota bazowa inwestycji to 8 milionów 

złotych. Sprawdzono informację i Wydział Inwestycji na chwilę obecną nie znalazł   żadnego 

projektu wg którego można  by było pozyskać środki na ten cel. 

  

Przewodnicząca Rady dziękuje za udział w Sesji, Przewodnicząca Rady Powiatu wygłasza 

sentencję: 

Wobec wyczerpania porządku zamykam  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 

29 stycznia  2019 r.  

 

 

Sporządził 

 

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 


